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Bes JERE
Zojuist de meest recente Kamerbrief gelezen. Dank voor de zorgvuldige communicatie richting de Kamer vandaag.

A28
Op di 28 jun. 2022 om 16:08 schreef[INNAIEEEGminvws nl>:

@minvws.nl]

Ik heb kennis genomen van de inhoud van onderstaande berichten.

In reactie daarop wil ik volledigheidshalve twee aspecten onderje aandacht brengen.

1. VWS heeft noch in de brief die de Minister van LZS op 13 mei naar de Tweede Kamer heeft gestuurd, noch in de

bijbehorende woordvoering een partij bij naam genoemd. De suggestie in onderstaand bericht dat VWS dat wél gedaan
zou hebben, deel ik niet.

2. VWS vindt het van groot belang dat Deloitte onafhankelijk en onpartijdig onderzoek kan verrichten. Het is aan Deloitte

om te bepalen hoe het proces van wederhoor ingericht dient te worden. Daar gaat VWS niet over.

Tot zover.

Met vriendelijke groet,
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Van Deloitte hebben we begrepen dat het toch gegooid gaat worden op het feit dat het hoor- en wederhoorproces wit de tijd

loopt. Nogmaals wil ik benadrukken dat dit onjuist is; het concept-rapport is simpelweg niet klaar voor hoor- en

wederhoor (circa 20-25% nu gereed voor hoor- en wederhoor). De verwachting 1s dat het nog 1-2 weken gaat duren voor

het verdere concept van het Verslag van Handelingen beschikbaar is voor hoor- en wederhoor. Ik hoop dat jullie daar

eerlijk over zullen communiceren.

Groet,

Op zo 26 jun. 2022 om 15:40 schreef JEEE @ gmail com>:

Lv.m. de voortgang van het onderzoek van Deloitte mail ik je namens RGA. 13 mei j.1 is een brief gestuurd naar de

Kamer met de laatste stand van zaken. In die brief werd vermeld 'dat een betrokken parti) heeft aangegeven mogelijk
meer tijd nodig te hebben voor het hoor- en wederhoorproces waardoor oplevering voor het zomerreces niet langer
haalbaar 1s."

Wij zijn daarmee inmiddels intensief (vrijwel fulltime) bezig met de hoor- en wederhoor op de eerste verstrekte

documentatie door Deloitte (net als vele anderen waaronder ook VWS'ers). Deze eerste set van Deloitte is echter verre

van compleet - circa 60-70% van het concept verslag van handelingen is nog niet beschikbaar en blijft verschuiven naar

achteren in gecommuniceerde plannigen. Plat gezegd: Deloitte is nog steeds bezig met het opstellen van een

conceptrapport waarop derden later kunnen reageren. Ook vindt nog steeds uitwisseling van data plaats. Van een

afronding op korte termijn is dus geen sprake.

Tk kan mij voorstellen dat VWS de Kamer op korte termijn over die verder opgelopen vertraging zal informeren - omdat

nu echt wel helder is dat de eerder gecommuniceerde deadlines niet gehaald kunnen worden. Daarbij wil ik jullie graag

meegeven dat ik het prettig zou vinden als VWS daarbij het niet zal gooien op de hoor- en wederhoor (of: RGA, zoals

de vorige keer), maar gewoon zal aangeven dat Deloitte haar onderzoekswerkzaamheden nog niet heeft afgerond. En

daarbij ook de informate uit de brief corrigeert van 13 mei j.1. dat het aan RGA lag dat deadlines mogelijk niet gehaald
zouden kunnen worden.

Verder heb 1k kunnen constateren, na het lezen van concepten, dat diverse interviews met LCH'ers en VWS'ers (nog)
hebben plaatsgevonden na de vorige brief aan de Kamer. Ook hieruit blijkt dat het éénieder duidelijk was destijds dat

het onderzoek simpelweg nog niet afgerond kon worden. Daarnaast hoop ik dat jullie als ministerie zowel Mediq als

diverse LCH'ers zullen aanspreken op het niet beschikbaar stellen van mailverkeer op de eigen mailservers, omdat het

onderzoek (en zeker ook het uitzoeken van potentiéle onregelmatigheden in allerlei transacties) daardoor bemoeilijkt
wordt.

Fijne zondag.
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